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Protokół Nr 15/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 29 grudnia 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Informacja o sytuacji Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. 
3. Informacja mieszkańców dot. wniosku o podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia  przez 

Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) uchwała budżetowa na rok 2021 – druk A z autopoprawką, 
b) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031– druk B 

z autopoprawką, 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk E, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 – 

druk F, 
e) w sprawie petycji mieszkańców osiedla Bolesława Śmiałego, Zwycięstwa, Gryfitów oraz 

mieszkańców domków jednorodzinnych w sprawie placu zabaw dla dzieci – druk C, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 
dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – druk D. 

5. Sprawy różne, w tym: 
    - informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2020 roku, 
   - zaopiniowanie pisma Grupy Hotelowej Stop Sp. z o.o. 
6. Zamknięcie posiedzenia.              
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1000 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek wraz ze 
zmianami dot. dodatkowych projektów uchwał druki - E, F oraz informacją o sytuacji BOSiR Sp. 
z o.o. i sprawą dot. zwrotu bonifikaty, głosując: za-3  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Informację dotyczącą sytuacji BOSiR Sp. z o.o. przedstawił Prezes Dominik Boszko. 

Poinformował o podejmowanych działaniach oszczędnościowych w Spółce BOSiR. Skorzystali 

z tarcz rządowych w kwocie  314 tys. zł. Prezes poinformował, że zmienili umowę Spółki 

i zainicjowali półkolonie pozyskując dodatkowy przychód w kwocie 100 tys. zł. Jednak 

w związku z obostrzeniami nie można będzie zorganizować ferii zimowych. Bez dodatkowej 

dopłaty uda się zamknąć rok 2020. Ogłosili przetarg na dostawę energii, w związku z tym 

przewidują zaoszczędzić 70 tys. zł. Po kontroli ZUS za lata poprzednie zapłacili karę 20 tys. zł. 
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W 2020 r. dopłata do Spółki BOSiR wynosiła 2 mln 400 tys. zł a w budżecie na rok 2021 jest 

zaplanowane 2 mln 700 tys. zł, co powinno wystarczyć. Wzrost najniższego wynagrodzenia 

spowodował wzrost płac o 100 tys. zł. Prognozy wskazują na większe potrzeby. Po wakacjach 

wzrosły potrzeby w dziedzinie sportu. Przejęli kajaki i chcą organizować spływy. 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – zwrócił uwagę na słupy ogłoszeniowe, które należy uporządkować.  
Prezes – poinformował, że odświeżyli pokoje na stadionie i szukają koncepcji, aby podzielić na 

słupy moduły. Chcą przygotować plac na miasteczko do jazdy rowerami. ZGKiM uzupełnił 
ubytki przy udziale Policji.  

J.Leszczyk – pytał czy Prezes występował o środki zewnętrzne do Ministerstwa? Radny zwrócił 
uwagę na problem dotyczący połączenia części hotelowej z gastronomiczną. Proponował 
poszerzenie obozów dla AKS, Sekcji ciężarów i karate. Radny proponował także zrobienie sali 
szkoleniowej. 

Prezes – odpowiedział, że chcą poszerzyć ofertę. Zastanawiają się nad salą konferencyjną. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono omawianie w/w informacji 
i Komisja przeszła do omawiania sprawy dot. zwrotu  bonifikaty. 

 

Ad 3  

Komisja wysłuchała informacji w sprawie zwrotu bonifikaty przez zaproszonych mieszkańców. 

Poinformowali, iż notariusz stwierdziła, że budowa domu jest celem mieszkaniowym. 

Aktualnie dom jest w trakcie wykończenia. Mieszkanka dopytywała się o zapis w akcie 

notarialnym. Obecna kara wynosi 50 tys. zł. Poinformowała, że budowali się dzięki okazyjnej 

ofercie 50 tys. zł za działkę. Zadatek przekazali na ratę działki. 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - powiedział, aby na przyszłość od razu przyszli przedstawić sprawę na komisje Rady. 
Mieszkanka – poinformowała, że w ciągu 12 m-cy trzeba przeznaczyć środki na cele 

mieszkaniowe. Obecnie dom stoi a nie mają aktu notarialnego. 
M.Kopczyński – stwierdził, że w związku z tym, że mają dom i pozostali w Białogardzie przychyli 

się na korzyść  mieszkańców. 
P.Szyszlak – powiedział, że skoro notariusz poinformowała to uwierzyli. Jeżeli Przewodniczący 

Rady będzie chciał wnieść projekt uchwały to przedstawi opinię. 
Burmistrz – pytała czy wiadomo, że można wprowadzić to pod  obrady Sesji? 
Sekretarz – odpowiedział, że zależy od Przewodniczącego Rady. Poinformował, że Rada może 

odstąpić od zwrotu bonifikaty na podstawie art. 68 ust. 2c ustawy o gospodarce 
nieruchomościami dot. innych przypadków. 

M.Siwek – powiedział, że notariusz utwierdziła, że zakup towarów budowlanych jest 
przeznaczeniem na cel mieszkaniowy. 

Sekretarz – stwierdził, że podjęcie uchwały rozpocznie procedurę przez Burmistrza. 
M.Kopczyński – powiedział, że notariusz mogła nie wiedzieć i nie chciała wprowadzić w błąd. 
Burmistrz – stwierdziła, że jak sprzedawali mieszkanie była ta sama notariusz. 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
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Ad 4  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie petycji mieszkańców osiedla Bolesława Śmiałego, Zwycięstwa, Gryfitów oraz 

mieszkańców domków jednorodzinnych w sprawie placu zabaw dla dzieci – druk C, 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 5 (jednogłośnie). 

 
b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk E, 

         Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 

– druk F, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za - 5 (jednogłośnie). 
 

d) uchwała budżetowa na rok 2021 – druk A z autopoprawką, 
       Przedstawili: Piotr Janowski Sekretarz Miasta i Iwona Kubiak Skarbnik Miasta 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 5 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031– druk B 

z autopoprawką, 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 5 (jednogłośnie). 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 
dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – druk D. 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta informując o negatywnej opinii Burmistrza 
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Komisja przegłosowała wniosek o skierowanie projektu uchwały do komisji stałych Rady 
celem dopracowania, ponieważ pominięto m.in. ulgi dla osób niepełnosprawnych z WTZ  

głosując: za – 4, przeciw - 1, wstrzymało się - 0. 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 5 
W sprawach różnych poruszono następujące sprawy: 
    - Komisja przyjęła informację z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2020 roku, 

stanowiącą załącznik do protokołu, 
 
   - Komisja w sprawie pisma Grupy Hotelowej Stop Sp. z o.o. 

Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  
 

Komisja rozpatrzyła pismo Grupy Hotelowej Stop Sp. z o.o. w Białogardzie w sprawie 

zwolnienia z podatku od nieruchomości w związku z utratą płynności finansowej przez COVID-

19 i postanowiła jednogłośnie za-5 odesłać pismo do Burmistrza Miasta celem rozpatrzenia, 

zgodnie z kompetencją. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 6 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1550 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

             Przewodniczący Komisji 

                  /-/ Paweł  Szyszlak 


